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  - Uzbuđeni smo povodom svega ovoga, svi smo baš vrlo pozitivno uzbuđeni.   Tome doprinosi
i to što nam je ovo prvi đak prvak koga ispraćamo na polazak u školsku klupu. Čekamo još da
čujemo šta je sve potrebno od knjiga i školske opreme, ali smo generalno vrlo zadovoljni  svime
 i smatram da mi je dete spremno za polazak u školu.
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